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ACTA 

DE LA 

COMISSIÓ DE RECERCA  

 

Divendres, 5 de juliol de 2019 

 Aula A16 

Assistents: B. Arias, M. Esteve (en lloc de J. Casado), M. Reina, J. Gutiérrez, S. Sabaté, E. Capilla, A. 

Valledor, X. Sans, F. Serras, J. García, P. Díaz, R. Girones, I. Muñoz 

Excusen assistència: M. Pastor, M. Felip, M. Gorris, S. Mañosa 

Ordre del dia 

1) Informacions diverses 

-Sortirà el Programa d’intensificació de la recerca per a professor amb A+A+. Significarà una 

reducció de 210h, però aquesta reducció haurà de ser assumida pel departament. 

En paral·lel estan sortint programes d’intensificació per la implicació en transferència i 

internacionalització. 

-APIF i EPIF. La UB no te diners per assumir les despeses que es deriven de l’aplicació de l’EPIF. 

De moment, la UB es compromet a incrementar progressivament el sou dels tres anys, però 

no ampliarà els contractes al quart any, donat que en l’EPIF no consta com obligatori. Una 

major despesa en l’ampliació del quart any, pot significar una reducció del nombre de beques 

APIF. De moment, la convocatòria del 2019 està aturada. 

Els investigadors en formació han endegat tota una sèrie de trobades i mobilitzacions. 

-S’inicia l’avaluació externa (per AGAUR) dels Instituts. En el cas de la Facultat, l’IRBIO es 

proposa per a fer-la. 



-S’està elaborant una proposta de procediment de gestió de dades de recerca on es contempla 

l’ús, el suport des de la UB i la garantia de l’accés obert (document adjunt en pdf). 

-S’està actualitzant la política d’accés obert de la UB. Un dels punts que contempla és que les 

publicacions per a que comptin en el PDA, ha d’adjuntar-se en el curricul@ la versió 

acceptada,  la versió prèvia a publicació, o el manuscrit sotmès. Això serà  a partir de 1/1/2020 

(document adjunt en pdf). 

En F. Serras comunica que es farà la propera conferència PKP (Public Knowledge Project, 

http://pkpbcn19.net/) a la UAB el proper Novembre. 

-Aprovat i publicat (portal de la transparència de la UB) el reglament de funcionament del 

comitè ètic d’experimentació animal (document adjunt). 

- La UB assumirà el pagament de la matricula del 5è any de doctorat a aquells estudiants amb 

beca que van haver de matricular-se el primer any a mig curs, perdent uns mesos des de l’inici 

de curs. A més, a tots els doctorands els hi comptarà el període de doctorat des del moment 

que es matriculen i no des de que comença el curs escolar. 

-Per tal de promocionar les activitats de la recerca de la Facultat a través de  les xarxes socials, 

s’enviarà un protocol senzill als investigadors. Tindrem l’ajut del personal d’audiovisuals.  

-La Facultat és de les primeres en els resultats dels projectes MINECO concedits a tota la UB. 

En nombre de projectes i diners (veure presentació). 

2) Primera convocatòria contracte programa de recerca 

Canvis diners totals: 130570,5 al 2018 i finalment ens han donat 127761.25 al 2019 

  % Total a rebre 
1a 
convocatòria 

2a 
covocatòria 

BBM 16,6 15906.27 12190,13 3716,14 

BCFI 16,4 15714,63 12023,90 36690,73 

BEECA 37,9 36316,13 27872,12 8444.01 

GME 29,1 27883,80 21359,8 6524,09 

 
100 95820,93 73445,95 22374,98 

     Facultat  25 31940,31 24481,98 7458,33 

  
127761,25 97927,91 29833,34 

 
     
 
     

 

Les sol.licituds són: 

Departament 
Sol·licituds 
rebudes a 
l’OAG 

Ajuts demanats 
(tipus, número i import) 

Genètica, 
Microbiologia i 
Estadística 

2 
4. Servei Informàtic (1) 1200€ 
 
9. Ajuts Beques (1) 3150€ 

http://pkpbcn19.net/


Biologia 
Cel·lular, 
Fisiologia i 
Immunologia 

6 1.Participació congressos (6) 1405€ 

Bioquímica i 
Biomedicina 
Molecular 

1 3. Cofinançament d’infraestructures (1) 2500€ 

Biologia 
Evolutiva, 
Ecologia i 
Ciències 
Ambientals 

2 
3.Cofinançament (material obsolet) (1) 2.680,49€ 
 
8. Sinergies (1) 1000€ 

 

Queden aprovades totes les sol.licituds per a la 1a convocatòria del CPR 2019. 

 

3) Plantejament de projecte de la Facultat: Institut de recerca de Sostenibilitat i Biodiversitat 

(SosBio) 

Amb l’objectiu de potencial el campus Diagonal, de fer visible el potencial de la Facultat i la 

seva activitat investigadora en temes de sostenibilitat, l’equip deganal presenta la possibilitat 

de crear un Institut de recerca que reculli els temes de sostenibilitat. Pensem que el segell 

“sostenibilitat UB” ha de ser a la Facultat. 

La proposta es molt ben acollida per la comissió de recerca. Es debat que es podria començar 

amb un institut de recerca vinculat a la Facultat que en el futur pogués ser un institut 

participat amb altres institucions, per exemple, la UPC (que te l’Institut de ....), l’ajuntament, 

etc. Fins i tot es podria fer un centre CERCA. 

També es debat el fet de no solapar-se amb instituts que ja funcionen, com l’IrBIO, i per això 

es podria pensar en una ampliació d’aquest institut que recollís diverses línies de recerca en 

sostenibilitat. EL seu director, en X. Sans, plantejarà aquest projecte en les properes reunions 

de juliol de l’institut.  

També, es demanaria al vicerectorat que de forma extraordinària es pogués pertànyer a dos 

instituts i així no causar un traspàs d’investigadors que en algun cas podria afectar de forma 

significativa a algun altre institut. 

 

4) Afers de tràmit 

5) Precs i preguntes 

En F. Serras, fa un suggeriment d’anar plantejant mesures de sostenibilitat a la climatització de 

l’aulari. Es recull el suggeriment, però es constata la dificultat existent, donat el sistema de 

funcionament, especialment de la calefacció: un sistema únic per a tot l’edifici, sense 

possibilitat de tenir termòstats per aules o zones. 

En F. Serras informa de l’esdeveniment de la Nit de la Biologia i suggereix que participem en la 

bioagenda de la SCB. S’enviarà un correu per informar-los de la nostra agenda i de les 

possibilitats de que es puguin incorporar alguns dels esdeveniments. 


